



POLARISMUSICPRIZE.CA

FOR IMMEDIATE RELEASE

**THE 2012 POLARIS MUSIC PRIZE GALA ANNOUNCES GALA HOSTS
SHORT LIST POSTER DESIGN ARTISTS REVEALED**

TORONTO, ON – September 13, 2012

Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize announced that CBC Radio3's [Grant Lawrence](#) will be returning for his 6th year as co-host of the Polaris Music Prize Gala. Joining him this year will be [MuchMusic's Lauren Toyota](#), a fellow jurist. Grant and Lauren will share the stage of the Concert Hall Studios at Bell Media's Masonic Temple on September 24th as the invite-only audience and viewers and listeners at home enjoy performances by Cadence Weapon, Cold Specks, Kathleen Edwards, Feist, Fucked Up, Grimes, and YAMANTAKA // SONIC TITAN. The entire event will stream live on Muchmusic.com and will be broadcast live exclusively on SiriusXM radio (Sirius channels 151 and 152; XM channel 151) and CBC Radio 3. Highlights from the gala will air in a one-hour special, exclusively on MuchMusic, on Saturday, September 29 at 10pm ET.

Grant will travel from Vancouver for the gala. As a host on CBC Radio3 he's been a great supporter of Canadian music. "I can't believe we're at year seven of the Polaris Prize already! It's been a great honour to be involved in this amazing process since the very beginning," reflects Grant Lawrence. "In year one I was a Grand Juror, and I've been lucky enough to somehow be allowed to host the gala ever since. From the podium, I've been witness to some incredible musical moments. With the wide array of talent we have up for the Prize this year, 2012 will be no different." For more information on Grant Lawrence visit [here](#).

No stranger to the stage, Lauren Toyota, the host of MuchMusic's popular New.Music.Live., is accustomed to making sure a show runs smoothly. "I'm so thrilled to be part of The 2012 Polaris Music Prize - a show that awards musicians who work so hard and really deserve the attention," commented Lauren. "Getting to host the show this year is such an unbelievable honor. The gala is such a fun night with friends and

fellow music lovers so I truly can't wait!" For more information on Lauren Toyota visit [here](#).

The Polaris Music Prize is also happy to unveil the designs for this year's coveted Short List commemorative posters. Along with official curator, Kid Icarus, Polaris commissions the best in art and graphic design to create an ultra-limited edition run of posters inspired by the 10 Short List albums. Each poster is framed and presented to each Short List artist who appears at the gala.

"The posters have come to symbolize the Polaris mission. The artists who create them have come up with images that are every bit as vibrant, challenging, weird and wonderful as the nominated albums," explained Jordan.

Here are this year's poster artists:

Cadence Weapon – Hope In Dirt City – [Genevieve Simms](#)
Cold Specks – I Predict A Graceful Expulsion – [Jud Haynes](#)
Drake – Take Care – [Sandi Falconer](#)
Kathleen Edwards – Voyageur – [Kirsten McCrea](#)
Feist – Metals – [Pat Hamou](#)
Fucked Up – David Comes To Life – [Alex Westgate](#)
Grimes – Visions – [Stephanie Cheng](#)
Handsome Furs – Sound Kapital – [Jack Dylan](#)
Japandroids – Celebration Rock – [Luke Ramsey](#)
YAMANTAKA // SONIC TITAN – YT//ST – [Jeremy Dimmock](#)

A very limited quantity of each poster will be available for purchase by the public starting September 17th. Posters can be viewed on the Polaris site and purchased directly via http://www.kidicarus.ca/ki_ecommerce/index.php?search=2012%20polaris.

For Short List album graphics, artist pics and bios visit:

polarismusicprize.ca/media

username: media / password: m3d1a

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music by recognizing, then marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation, or sales history, as judged by a panel of selected music critics.

www.polarismusicprize.ca.

Polaris Music Prize media:
Joanne Settingington
Indoor Recess
(416) 884-4119
joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):
Magali Ould
(514) 994-6295
magali@polarismusicprize.ca

-30-

POUR DIFFUSION IMMEDIATE

LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS ANNONCE LES ANIMATEURS DU GALA 2012

LES GRAPHISTES DES AFFICHES DE LA COURTE LISTE SONT DÉVOILÉS

TORONTO, ON - 13 septembre 2012

Steve Jordan, Fondateur et Directeur exécutif du Prix de musique Polaris, annonce aujourd'hui que Grant Lawrence de CBC Radio 3 sera de retour à la barre de l'animation du gala pour une sixième année. Lauren Toyota, membre du jury et animatrice à [MuchMusic](#), co-animera le gala avec lui cette année. Grant et Lauren partageront la scène de la salle de concert Bell Media du Masonic Temple à Toronto le 24 septembre prochain et présenteront les prestations de Cadence Weapon, Cold Specks, Kathleen Edwards, Feist, Fucked Up, Grimes et YAMANTAKA // SONIC TITAN. L'événement sera diffusé en direct sur la web télé de MuchMusic.com et exclusivement sur les ondes de SiriusXM (chaînes Sirius 151 et 152, chaîne XM 151) et de CBC Radio 3. De plus, la chaîne télévisée de MuchMusic diffusera les moments forts du gala le 29 septembre à 22h ET.

Grant se déplacera de Vancouver pour animer le gala. En tant qu'animateur sur CBC Radio 3, il a toujours été un fier supporteur de la musique canadienne. « Je n'arrive pas à croire que c'est déjà la septième année du Prix Polaris! C'est un honneur de faire partie de cet exercice depuis le tout début », nous explique Grant Lawrence. « La première année, je faisais partie du grand jury. Je me trouve chanceux de pouvoir animer le gala depuis. De la scène, j'ai été témoin de grands moments musicaux. Avec

tout le talent qui sera présent pour le gala de cette année, 2012 ne sera pas différent. » Pour plus d'informations à propos de Grant Lawrence, [cliquez ici](#).

Une habituée des projecteurs, Lauren Toyota est l'animatrice de l'émission populaire New Music Live sur MuchMusic. « Je suis ravie de faire partie du Prix de musique Polaris 2012 - un gala qui célèbre tous les genres musicaux et les musiciens de talent qui méritent notre attention », précise Lauren Toyota. « Animer la soirée avec Grant cette année est un grand honneur pour moi. Le gala va être une super soirée entre amis et fans de musique, j'ai très hâte ! » Pour plus d'informations sur Lauren Toyota, [cliquez ici](#).

Le Prix de musique Polaris est aussi heureux de dévoiler les affiches commémoratives de la courte liste. Avec l'aide du commissaire officiel, Kid Icarus, le Polaris a demandé à des artistes canadiens de créer une série d'affiches, à tirage très limité, inspirées par les dix albums de la courte liste. Chaque affiche sera encadrée et offerte aux artistes de la courte liste qui seront présents au gala.

« Ces affiches sont devenues le symbole de la mission du Polaris. Les artistes qui les ont créées sont arrivés à des images qui sont toutes aussi vibrantes, engageantes, étranges et fantastiques que les albums en nomination », nous explique Steve Jordan.

Les artistes qui ont créé les affiches cette année sont:

Cadence Weapon – Hope In Dirt City – [Genevieve Simms](#)
Cold Specks – I Predict A Graceful Expulsion – [Jud Haynes](#)
Drake – Take Care – [Sandi Falconer](#)
Kathleen Edwards – Voyageur – [Kirsten McCrea](#)
Feist – Metals – [Pat Hamou](#)
Fucked Up – David Comes To Life – [Alex Westgate](#)
Grimes – Visions – [Stephanie Cheng](#)
Handsome Furs – Sound Kapital – [Jack Dylan](#)
Japandroids – Celebration Rock – [Luke Ramsey](#)
YAMANTAKA // SONIC TITAN – YT//ST – [Jeremy Dimmock](#)

Les affiches seront en vente en quantité très limitée dès le 17 septembre. Les affiches sont sur le site web du Polaris et peuvent être achetées directement via:

http://www.kidicarus.ca/ki_ecommerce/index.php?search=2012%20polaris.

Pour des images de la courte liste, pochettes d'albums, photos de presse et biographies des artistes, visitez :

polarismusicprize.ca/media

username: media / password: m3d1a

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense annuellement la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes, tel que déterminé par un jury de critiques musicaux sélectionnés.

-30-

Contacts média:

Québec

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

Reste du Canada

Joanne Setterington

Indoor Recess

(416) 884-4119

joanne@indoorrecess.com

Official TV & Video Webcaster /
Diffuseur télé & web officiel



Major Sponsors / Commanditaires principaux



FACTOR Canada

We acknowledge the financial support of the Government of Music Fund
and of Canada's Private Radio Broadcasters.



rdio

**RADIO
STARMAKER
FUND**

Long List Sponsor /
Commanditaire de
la longue liste

